



نبذة عن الشركة

COMPANY PROFILE

المقدمة

INTRODUCTION

- Innovation Capital connects capital with opportunities, strategy with execution, and innovation with Saudi Arabia's Vision 2030, transforming ambitions into tangible achievements.
- With deep-rooted expertise in the Saudi market and a vision that extends across global markets, we unite local excellence with global ambition. We don't just open doors; we pave the way and walk with our partners toward sustainable success.

- إنوفستمنت كابيتال تربط رأس المال بالفرص، والاستراتيجية بالتنفيذ، والابتكار برؤية المملكة ٢٠٣٠، لتحول الطموحات إلى إنجازات ملموسة.
- بخبرة راسخة وفهم عميق للسوق السعودي ورؤيه تمتد إلى الأسواق العالمية، نمزج التميز المحلي مع الطموح العالمي، لا تكتفي بفتح الأبواب، بل نمهد الطريق ونسير مع شركائنا نحو نجاح مستدام.

الرؤية VISION



- تسهيل مشهد الاستثمار في المملكة العربية السعودية عبر شراكات استراتيجية فعالة محلية ودولية تتماشى مع رؤية ٢٠٣٠.
- Facilitating the investment landscape in Saudi Arabia through effective local and international strategic partnerships aligned with Vision 2030.

الرسالة

MISSION

- المساهمة في قيادة تدفق الاستثمارات المحلية والعالمية المباشرة نحو القطاعات ذات الأولوية، وصناعة الأثر من خلال دمج الابتكار والحكومة والفرص، لترك إرثاً مستداماً لأصحاب المصلحة.
- Contributing to leading the flow of domestic and international direct investments into priority sectors, creating lasting impact by merging innovation, governance, and opportunity, and leaving a sustainable legacy for stakeholders.

الخدمات المتخصصة في المجالات التركيزية

SERVICES & FOCUS AREAS

- **Business Management & Development:** Restructuring operational and financial processes, improving efficiencies, and designing scalable growth strategies.
- **Commercial & Strategic Consulting:** Transforming visions into actionable roadmaps that unlock opportunities and deliver sustainable returns.
- **Market Research & Brand Development:** Conducting in-depth studies and crafting compelling brand identities that endure.
- **Advertising & Integrated Marketing:** elevating presence with Strategic campaigns and amplifying engagement across digital and traditional platforms.
- **Public Relations & Reputation Management:** Building trust, protecting corporate image, and shaping credibility that inspires confidence.
- **Representation & Negotiation:** Leading high-value negotiations and securing partnerships that define the future.

- **ادارة وتطوير الأعمال:** إعادة هيكلة العمليات التشغيلية و المالية وتحسين الكفاءات وتصميم استراتيجيات نمو قابلة للتوسيع.
- **الاستشارات التجارية والاستراتيجية:** تحويل الرؤى إلى خطط عملية تفتح الفرص وتحقق عوائد مستدامة.
- **أبحاث السوق وتطوير العلامات التجارية:** دراسات معمقة وصياغة هويات تجارية مؤثرة تدوم.
- **الإعلان والتسويق المتكامل:** حملات تسويقية مدروسة تعزز الحضور وتزيد التفاعل عبر القنوات الرقمية والتقليدية.
- **العلاقات العامة وإدارة السمعة:** بناء الثقة، حماية الصورة المؤسسية، وصياغة سمعة تلهم الثقة.
- **التمثيل والتفاوض:** قيادة المفاوضات عالية القيمة وإبرام شراكات تصنع المستقبل.

القطاعات المستهدفة

TARGET INDUSTRIES

الضيافة والسياحة الفاخرة وفق مبادئ الاستدامة البيئية.

Luxury hospitality and tourism with environmental sustainability principles.

التقنيات الزراعية المتقدمة وحلول الزراعة المستدامة.

Advanced agricultural technologies and sustainable farming solutions.

التعدين وتحويل الموارد وفق معايير عالمية.

Mining and resource transformation in line with global standards.

البنية التحتية المبتكرة الصحية والتعليمية المصممة للتميز والاستدامة.

Innovative healthcare and educational infrastructure designed for excellence and sustainability.

تحسين قطاع النفط والغاز مع دمج مصادر الطاقة المتعددة عبر الذكاء الاصطناعي.

Enhancing the oil and gas sector while integrating renewable energy through artificial intelligence.

حلول في تشغيل وإدارة الأكاديميات الرياضية والفنية.

Solutions for operating and managing the Sports & Arts academies.

استراتيجيات الاستثمار INVESTMENT STRATEGIES

- Identifying the fastest-growing sectors aligned with Vision 2030.
- Designing tailored entry strategies that ensure long-term success for investors and clients.
- Building public-private partnerships to support infrastructure and drive innovation.

- تحديد القطاعات الأسرع نمواً المتواقة مع رؤية ٢٠٣٠.
- تصميم استراتيجيات دخول مخصصة تضمن نجاح المستثمرين والعملاء على المدى الطويل.
- بناء شراكات بين القطاعين العام والخاص لدعم البنية التحتية وتعزيز الابتكار.

الشراكات

PARTNERSHIPS

- We work with influential partners in Europe, the United States, China, UK, and Singapore, KSA, and GCC.
- We connect global innovation and strategy with client needs.
- We design partnerships that deliver real impact.
- Our objectives are directed toward creating sustainable economic and strategic value across sectors.

- نتعاون مع شركاء مؤثرين في أوروبا، وأمريكا، والصين، والمملكة المتحدة، وسنغافورة والمملكة العربية السعودية، ودول مجلس التعاون الخليجي.
- نربط الابتكار عالمياً، والاستراتيجية باحتياجات العملاء.
- نصمم شراكات تحقق أثراً ملمساً.
- أهدافنا تقود إلى قيمة اقتصادية واستراتيجية مستدامة عبر القطاعات.

القيادة LEADERSHIP



Khaled Aljuhani is a consultant and entrepreneur, a creator of opportunities who bridges vision with achievement, with extensive experience across local and global markets.

From founding startups to leading major initiatives, attracting investment opportunities, and building strategic partnerships both locally and internationally, he has introduced innovations that enhance competitiveness and align with Vision 2030.

As a pioneer in development and innovation, Khaled has introduced advanced technologies that stimulate creativity, improve the quality of life, and support sustainable development.

His impact extends across real estate, agriculture, education, fintech, renewable energy, hospitality, and smart cities, positioning Innovestment Capital as a reliable gateway for both local and international investors seeking high-value opportunities in multiple sectors.

خالد الجهني مستشار ورائد أعمال صانع فرص يربط الرؤية بالإنجاز بخبرة واسعة في الأسواق المحلية والعالمية.

من تأسيس الشركات الناشئة إلى قيادة المبادرات، وجذب الفرص الاستثمارية، وبناء شراكات استراتيجية محلية ودولية من خلال ابتكارات تعزز تنافسية السوق وتواكب رؤية ٢٠٣٠.

بصفته رائداً في التطوير والابتكار، أدخل خالد تقنيات متقدمة لتحفيز الإبداع، وتحسين جودة الحياة، ودعم التنمية المستدامة.

يمتد تأثيره إلى قطاعات العقارات، الزراعة، التعليم، التكنولوجيا المالية، الطاقة المتجدد، الضيافة، والمدن الذكية، ليُهيئ من إنوفستمنت كابيتال بوابة موثوقة للمستثمرين المحليين والعالميين الباحثين عن فرص نوعية في القطاعات المتعددة.



الرؤيـة نحو التنفيـذ عالمـياً

Contact Us
اتصل بـنا

Email address:
البريد الإلكتروني:
info@innovestmentcapital.com

Address: Innovestment Capital – Al-Madinah Al-Munawwarah, Saudi Arabia
العنوان: إـنـوـفـسـتـمـنـتـ كـاـبـيـتـاـلـ - الـمـدـيـنـةـ الـمـنـوـرـةـ - الـمـلـكـةـ الـعـرـبـيـةـ السـعـوـدـيـةـ

 innovestmentcapital.com